
Protokół Nr 7/2007 
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rodziny i Patologii 
Rady Powiatu w Kluczborku w dniu 31 maja 2007 r. 
 
Przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Irena Kielar. 
Lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1.Wanda Słabosz – Skarbnik Powiatu, 
2.Jolanta Krzysztowczyk – Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu 
            Starostwa Powiatowego w Kluczborku. 
 
Porządek posiedzenia: 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Omówienie materiałów na sesję Rady Powiatu. 
3.Wolne wnioski. 
4.Zamknięcie posiedzenia.  
 
 
Ad.1. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich zebranych i otworzyła posiedzenie w dniu 
dzisiejszym. Kolejno Przewodnicząca przedstawiła porządek dzisiejszego posiedzenia.  
Do porządku nie wniesiono uwag jednogłośnie go zatwierdzając.  
 
Ad.2 i Ad.3.   
 
Członkowie komisji zapoznali się z przygotowanymi projektami uchwał w następujących 
sprawach: 
-zmiany uchwały Nr VII/30/2007 Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie  
  uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2007 rok, 
-sporządzenia odpowiedzi na skargę Prokuratora Okręgowego w Opolu na uchwałę  
  Nr XI/84/2003 Rady Powiatu z dnia 16 października 2003 r. w sprawie utworzenia spółki     
  akcyjnej, 
-zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Kluczborskiego,  
  odwołania Sekretarza Powiatu /uzasadnienie do niniejszego projektu uchwały zostanie   
  przedstawione na sesji Rady Powiatu/, 
-powołania Sekretarza Powiatu /uzasadnienie do niniejszego projektu uchwały zostanie    
  przedstawione na sesji Rady Powiatu/,   
-przyjęcia regulaminu przyznawania nagród Starosty Kluczborskiego za osiągnięcia w dziedzinie  
  sportu,  
-uchwalenia ,,Programu współpracy Powiatu Kluczborskiego z organizacjami    
  pozarządowymi w 2007 roku”  
-wyrażenia zgody na zawieranie porozumień dotyczących współpracy z Gminami  
  wchodzącymi w skład Powiatu Kluczborskiego oraz innymi jednostkami   
  samorządu terytorialnego w zakresie wykonywania zadań doskonalenia zawodowego  
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   nauczycieli i doradztwa metodycznego, 
-ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu dla szkół niepublicznych  
  posiadających uprawnienia szkół publicznych.  
Członkowie komisji w szczególności analizowali projekty uchwał dotyczące oświaty, które 
zostały szczegółowo omówione przez Panią Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu. 
Ponadto Przewodnicząca poruszyła sprawę, która jest przez nią monitowana już od 2005 roku,  
a jest nią malowanie korytarzy w budynku Warsztatów Szkolnych Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1. Zdaniem radnej korytarze te są brudne i zdewastowane i należy je 
odnowić jak najszybciej.  
Radna zapytała jak przedstawia się kwestia remontów w szkołach. 
Pani Naczelnik wyjaśniła, że wszystko w głównej mierze zależy od tego czy ze złożonych do 
Ministerstwa Sportu wniosków dostaniemy jakiekolwiek środki.  
Obecnie można rozpocząć remonty jedynie na kwoty zaplanowane w budżecie.  
W najbliższym czasie planuje się montaż windy w SOSW w Kluczborku. Prace te mają być 
przeprowadzone na początku wakacji.  
Radny Robert Wietrzyk zapytał jak przedstawia nabór w Gimnazjum Nr 1 oraz Gimnazjum Nr 3. 
Pani Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu wyjaśniła, że w Gimnazjum zaplanowane jest 
otwarcie 4oddziałów, natomiast jeśli chodzi o Gimnazjum Nr 3 z naborem może być duży 
problem i może się okazać, że w  mieście będzie o jedno gimnazjum mniej.  
Pani Naczelnik poprosiła wszystkich członków komisji, aby w związku z wcześniejszym 
wnioskiem komisji Nr RP/K.Ośw-0053/3/2007 z dnia 23 maja 2007 r. dotyczącym 
dofinansowania sportu na terenie naszego powiatu oraz działalności Kluczborsko-Oleskiej 
Lokalnej Organizacji Turystycznej wskazać z jakiej puli takie dofinansowanie miałoby być 
przeznaczone oraz sprecyzować dokładnie cel.  
Ponadto Pani Naczelnik zaproponowała również, aby w związku z powyższym wnioski takie 
złożyć do przyszłorocznego budżetu, gdyż budżet na rok 2007 został już przyjęty i nie ma 
większych możliwości na dofinansowywanie ze względu na braki wolnych środków.  
Przewodnicząca Komisji poinformowała zebranych, że w najbliższym czasie planuje kolejne 
wizyty w pozostałych placówkach oświatowych tj.: PODN, WODiDZ, SOSW, PP, MDK. 
Radna także zasygnalizowała, że docierają do niej sygnały, że brakuje trenerów różnych 
dyscyplin sportowych. Radna uważa, że trzeba to rozważyć i zająć się tą kwestią.  
Innych spraw nie poruszano. 
 
Ad.4. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła dzisiejsze posiedzenie.  
Na tym protokół zakończono. 
 
       Przewodnicząca Komisji 
 
               Irena Kielar     
   
                   
   
 
  

 


